
Dragi Tonči, 

primio sam Tvoje pismo od jučer.Zahvaljujem za informaaije 

srdačno.Bio sam neobiČno i.penadjen,e,a postoji neki izvje-

staj o njegovom radu.mzejlu ga nije 17da?,, j ne_znam, 

$to  wporavo napisao.Daklem opet je an s1uŽbeni akt iza 

uprave i savjeta. eznam,kome je upravljen.Vjerujem,da 

je kopiju dobila i JkZU,ukoliko nije izvjeJtaj napisan po 

njenoj sugestiji.nene,konačno to i ne čudi.Sve se te stva21 

odig2avaju u izvesre; kuhinji i ja se posvema slažem sa Tvo-

jim stavom o "mom nerazumijevanjuI .To je bio i stav prdsje-

dnika Savjeta 1.11ca,samo njega nažalost vi6e nama ovdje,da 

malo zauzda razne skrivene revanšistiške ideje,indir,ektno upe-
wq_i_protivu_Tebe.Mislim,da imam pravo,od Dorna zatratiti -

taj i k sluiie -fii- rzvjesta.,3,postp ga ni do danas nije predao, 

niti poslao.Ja bi izvjestaj zahtj_e_vao PISMAMO od 
njega.ta Ti 

mislis ? 
noramo biti pripravni,da će izvjesni ljudi sistematski burgi:a-
ti i dalje,što čujem sa,raznih strana u vezi 

galeriji. pvom se danas,barem,vi,4 
ništaine čuje,ali 

to ne znači,da se"(-sprema nesto iza kalisa. 

Sa srdačnim pozdravima Tvoj odani 

Lijepo zahvaljujem na podzravima 

iz Rijeke.ZaIim,2to skoro ne6e3 

moči ove,.no.Ja cam jučer morao u 
vinkovee radi materijala iz YCB 

a sutra idem na dva tri sati u Osijek. 




